

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



styrelsemöte 11 november

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemöte 241111.pdf

Storlek: 117618 byte

Hashvärde SHA256:

4786dc82aebc5d1384c74227606872957ac1679c49b62851f9362756681ba772

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

Linnea Louise Maurd

Signerat med BankID 2024-11-25 16:17 Ref: cf3cc00b-1969-4746-a4bf-fa2f2702d2e2

Ove Andreas Hammar

Signerat med BankID 2024-11-19 14:58 Ref: cffc2fe0-854e-484e-87e4-651f51bb0977

LINDA DIKTONIUS

Signerat med BankID 2024-11-19 13:45 Ref: 7ffe09b8-be29-4c1e-9586-5696938142f4





Styrelsemöte EHF

Tisdag den 11 november 2024

Deltagare:

Andreas Hammar, Linnea Maurd, Lena Wiklund, Mats Berggren, Peter Wallin, Anne-lie Glaad, Stefan Broström, Jörgen Johansson och Anton Andréasson

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

- Dagordningen för mötet fastställdes.
- Till justerare för mötet valdes Linda Diktonius
- Föregående protokoll godkändes.

Anteckningar

Anton och Jörgen är på plats och presenterar herrarnas säsong.

Jämfört med förra säsongen tränar herrarna i år som ett allsvenskt lag, tuffare än förra säsongen. Spelarna ska ha det som krävs av ett allsvenskt lag. Spelarnas mål är i år att kvala.

Hur tänker föreningen om framtidens spelare? Tunna kullar neråt? Vad vill föreningen med framtidens herrlag?

Vill vi gästspela i allsvenskan 1-2 år eller vill vi långsiktigt spela i allsvenskan? Påverkar resten av föreningen, både ekonomiskt och träningsmässigt. Eller är vi nöjda som det är nu? Många saker som ska klaffa om vi går upp till allsvenskan.

Anton vill gärna sätta laget till nästa säsong redan i januari. Förslagsvis ett möte med spelarna i december där föreningen kan förmedla var de står inför nästa säsong. Ny sittning senast vid årsskiftet så vi kan fortsätta diskussionen hur vi ska gå vidare. Då har vi mött alla topplag.

ICE vill gärna börja sända alla herrlagets bortamatcher. Ok från styrelsen.

Från föregående möte

Media

- Rebecka har haft ett möte och dokument har skickats ut till de som ej var där. Det finns en plan framåt. Styrelsen ska presenteras via sociala medier. Ny tappning på veckans lag där även ledarna ska synas.

Kansli

- Christian Nyberg, ny domaransvarig, var med på samverkansmötet som Anne-lie var med på. Nästa gång är det information om kommande utbildningar.
- Konferens för tävlingskommittén Nyköping. Förslag på temaserie för olika åldrar, kan ex vara fokus försvar. Mer fokus på utveckling istället för tävling.
- Västerbottencup- en idé om att alla i junioråldern ska få spela cup oavsett vilken nivå man är på.
- IK-Nord har en stor framgång genom att fler och fler vill spela. De som inte platsar någon annanstans.
- Utdrag från belastningsregistret, kan mejlas in till Anne-lie. De som visade upp förra året behöver inte skicka in i år. Linda mejlar dem som ska skicka in.
- Styrelsefika i januari-februari.
- P2014/2015- vill ha fler träningar några helger under hösten. Linda och Anne-lie bokar upp möte med ledarna för att reda i frågan.
- P2013 saknar ledare, kan man få till ett samarbete med andra lag. Tematräningar?
- Julbord ställs in. Vi satsar på jubileumsåret istället.
- Vi uppskattar ledarna genom att träffa dem på sina träningar och bjuda på fika. Detta görs under vecka 50. Mats kollar med Ica om de kan sponsra med fika.
- Det ska beställas tröjor till handbollsskolan som ska delas ut vid julavslutningen vecka 50 tisdag och lördag. Mats fixar.
- Dispenser har sökts utan att kansliet fått info om detta. Dispenskostnader tas av respektive lag. Likaså kostnader för matchflytt.
- Domarkostnader för senior/junior på träningsmatcher, var tas den?

Sponsring

-

Försäljning och ekonomi

- Ekonomi i balans, 140 000 föreningskontot, 716 000 lantbrukskontot, 400 000 på fasträntekontot. Resultat oktober 403 000, 600 000 ackumulerat i vinst.
- Sålt mycket just nu. 300 000 new body, sponsring 40 000 sparbanken och Installationsbolaget.
Men, vilka intäkter får vi framåt? Saknar intäkter från en del sponsorer. Bravida har tyvärr varit tvungna att tacka nej till sponsring. Inväntar svar från kommunen och ett företag i Uppsala.
- Bingolotter/kalendrar får vi intäkter för inom kort. ca 55 000 kr.
Ska vi ha försäljning av papper till våren behöver det beslutas snart.
- Bidrag från Gräsroten nu under hösten.
En del bidrag har vi fått in, ex från skolprojekt. Samuel och Ludvig får arvode för att besöka skolor och promota handbollen och mycket annat som hör föreningslivet till. Sen har vi köpt in material, till exempel bollar för bidraget.
- Har vi sökt 7 500 kr för schysst match? Andreas stämmer av med Peter.
- Kostnaden för milersättning går över budgeten.

Arrangemang och tävling

- Swish har startat upp i kiosken. Väldigt positivt.
- Vi har skickat in handlingar för nytt bokningssystem via kommunen. Utmaningar för Anne-lie.

Barn och Ungdom

- Linda har haft erfarenhetsutbytet med år 2014 och yngre. Bra dialoger. Kan vi i fortsättningar ha träffar med färre antal lag för att få till erfarenhetsutbyte, utöver årets ledarträff?
- Föreningslägret är preliminärbokad i Lindesberg 15-17 augusti.
- Inom kort, först möte med herr/dam, sen möte med lagen som bör träna ihop till nästa säsong. Både spelare och ledare. Vilka träningsmiljöer ska vi ha, hur många fortsätter, vilka tränare finns o.s.v?
- Herrjunior har extra spelare som kommer in och tränar. Andreas stämmer av med Janne hur dessa tränar och vad de ska betala. Samma sak med trim.
- Damjunior behöver vara fler på träningarna. De vill ha ner från trim till deras träningar men då tränar trim mer än vad de betalar för. Hur ska vi göra med detta? Andreas tar en diskussion med Janne.

Material

- Damjunior får 15 nya bollar, Mats beställer.
- Kläder till arrangemangsgruppen ska hämtas denna vecka.
- Merchvaror är beställda.
- De små lagen är så många spelare. Hur gör vi med tröjor?
- Matchtröjor ska beställas utan sponsorer. Lag upp t.o.m. U16 får alltså inte ha egna matchställ med sponsorer. Dessa lag ska ha matchtröjor utan sponsorer. Junior och uppåt får ha sponsortryck. Alla beställningar av matchtröjor går via Mats.

Utbildning

- -

Övrigt

- Fastställa policy för jämlik och jämställd förening. Tas upp på nästa möte.
- Stäm av med de lagen som är anmälda till Kopparcupen om de är intresserade av att åka buss.

Ansvarig fika nästa möte

- Stefan bakar

Kommande möte

- 5/12 röda villan

Sekreterare

Justerare

Ordförande

Linnea Maurd

Linda Diktonius

Andreas Hammar